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Do organizatorów, uczestników i gości IV Festiwalu Filmów Polskich
„Wisła”
Pragnę serdecznie powitać organizatorów, uczestników i gości IV Festiwalu
Filmów Polskich „Wisła”.
Festiwal „Wisła” już po raz czwarty pozwala rosyjskim widzom zapoznać
się z najlepszymi polskimi filmami ostatnich lat, uczestniczyć w spotkaniach
z twórcami, a także w licznych imprezach kulturalnych.
Zainteresowanie polską kinematografią w naszym kraju zawsze było
ogromne. Historia naszego kina jest ściśle związana z nazwiskami takich
artystów, jak B. Tyszkiewicz, D. Olbrychski, B. Brylska i E. Szykulska. Dzieła
K. Kieślowskiego, K. Zanussiego, A. Wajdy, stanowiące klasykę światowej
kinematografii, niezmiennie cieszą się zasłużonym sukcesem oraz
ogromnym uznaniem społecznym, a także są wyróżniane premiami oraz
nagrodami na krajowych festiwalach filmowych. Należy mieć nadzieję, że
nowe pokolenie polskich reżyserów będzie kontynuować tę dobrą tradycję,
a także sprzyjać umacnianiu zaufania i wzajemnego zrozumienia
miedzy naszymi narodami, przede wszystkim wśród młodzieży.
Obecnie stosunki miedzy Rosja a Polską wyrażają się w konkretnych
działaniach, nadając pozytywną dynamikę wzajemnym relacjom. Szczególną
rolę w aktywizacji współpracy odgrywają kontakty humanistyczno
– kulturalne. Mamy nadzieję, iż Festiwal przyczyni się do dalszego ich
umacniania, stając się świętem sztuki wysokiej, pokoju oraz przyjaźni.
Życzę organizatorom i uczestnikom Festiwalu sukcesów twórczych
i owocnej współpracy, zaś widzom – niezapomnianych wrażeń oraz
wszelkiej pomyślności.
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